
Душанка Мајкић 

Затражила да се упути ургенција Министарству одбране БиХ за достављање одговора 

на питања постављена на 8. сједници, одржаној 25. 08. 2011, и 14. сједници, одржаној 

24. 11. 2011.  

Питања са 8. сједнице гласе: 

1. „Да ли су, када и на који начин Министарство одбране БиХ и Заједнички штаб 

упознати са информацијама надлежних служби о неисправности хеликоптера 

који су дошли са ремонта из Украјине и Икара?  

2. Да ли су и када Министарство одбране и Заједнички штаб формирали стручну 

комисију ради испитивања навода супервизора и техничких инспектора о 

уоченим неисправностима након завршетка ремонта и какви су ти налази? 

Ставити ми на увид извјештај комисије. 

3. Који је законски основ кажњавања пуковника Предрага Планинчића и 

заставника Душка Мрђе који су због објављеног текста у дневним новинама 

'Глас Српске' од 06. 09. 2010. године кажњени најстрожом казном петомјесечним 

умањењем плате од 21% и поред налаза истражног тима Војне полиције, што је 

касније потврдило и Тужилаштво БиХ и Окружно тужилаштво у Бањалуци, да 

не постоје никакви докази о њиховој одговорности? Чиме правдате очиту 

дискредитацију српских официра од стране Оружаних снага БиХ? 

4. Зашто мајор Јелисавета Коцкар, доктор ваздухопловне медицине, сходно 

Правилнику о војним летачима - информацијском мјесту, до данас није 

остварила право на летачки додатак?  Ко и са каквим намјерама у Оружаним 

снагама БиХ спроводи класичан мобинг над именованом? Чиме правдате 

дискредитацију најстручнијих српских кадрова?“ 

 

Питања са 14. сједнице гласе: 

1. „Да ли Министарство одбране има јасне процедуре уништавања муниције и 

МЕС-а ван капацитета Оружаних снага БиХ? Ако има - зашто их не 

примјењује? 

2. Шта се догодило са делаборисаним елементима добијеним приликом 

уништавања 506 тона муниције (пилот-пројекат)? 

3. Када је Министарство одбране обавијештено о нестанку 11.530 кг ТНТ-а у 

'Претису' (навести датум)? 

4. Зашто Министарство одбране не рјешава питање продаје више од 1.000 тона 

делаборисаних елемената муниције и МЕС-а на локацији радионице ТРОМ у 

Добоју, који су ускладиштени и раздвојени по ентитетској припадности? 

5. Зашто Министарство одбране не рјешава питање продаје експлозива 

насталог досадашњим делаборацијама (ускладиштен и раздвојен по 

ентитетској припадности)? 

6. Да ли је Министарство одбране упознато са Мишљењем Министарства 

правде број: 08-02-4-12784/10 од 26. 11. 2010. године у вези са правом на 

продају делаборисаних елемената (што је у супротности са Законом о 

одбрани и Законом о министарствима и другим органима управе)? 

7. Да ли је Министарство одбране сачинило цјеловиту анализу пропуста у 

процесу спровођења пилот-пројекта уништавања вишкова наоружања и 

МЕС-а, као и план мјера за отклањање недостатака уништавања?“ 
 


